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Prof. dr. Mojca Globočnik Petrovič, dr. med. 
 
Spoštovani, 
Za leto 2022 podajam kratko poročilo. 
RSK za oftalmologijo se je v letu 2022 sestal na 8 rednih ali dopisnih sejah (zapisniki 4.- 
11.seje). Zapisniki so dostopni na spletni strani MZ https://www.gov.si/zbirke/delovna-telesa/rsk-za-
oftalmologijo/ 
Člani RSK so bili: prof.dr. Mojca Globočnik Petrovič predsednik, prof.dr. Dušica Pahor, namestnica 
predsednika, izr. prof. Tomaž Gračner, prof. dr. Polona Jaki Mekjavić, Franc Šalamun, izr. prof. 
Nataša Vidović Valentinčič. 
 
Odkar je nastopila epidemija COVID-19 smo se sestajali na virtualnih sestankih in 
dopisnih sejah, po izboljšanji epidemioloških razmer pa spet osebno. 
RSK je obravnaval številna strokovno organizacijska vprašanja ter v sodelovanju z MZ, ZZZS in 
ostalimi inštutucijami urejal odprta vprašanja in usklajeval interdisciplinarna vprašanja. 
 
Na podlagi pobud in aktivnosti RSK je bilo doseženih nekaj pomembnejših ciljev iz katerih bi 
izpostavili naslednje: : 
- 
 

- Oblikovali smo Skupno stališče stroke o t.i. sindromu Irlen oz. skotopičnem sindromu 
Skupno stališče smo oblikovali po multidisciplinarni presoji v sodelovanju s Strokovnim 
kolegijem za pediatrijo, nevrologijo, klinično psihologijo in Pedagoško fakultete Univerze v 
Ljubljani. Nujnost oblikovanja skupnega stališča temelji na dejstvu uveljavitve samega obstoja 
sindroma in možnostih zdravljenja tako v šolah, kot med laično populacijo, kljub nezadostni 
znanstveni osnovi. Menimo, da s skupnim strokovnim mnenjem prispevamo k preprečevanju 
zavajanja javnosti. 
 

- Potrili smo nadaljevanje prilagojenega programa zdravljenja makularnega edema  zaradi 
COVID razmer. 
 

- Dopolnili smo Smernice za diagnostiko in zdravljenje diabetične retinopatije v segmentu   
podaljšanja intervala presejanja za skupino z nizkim tveganjem za nastanek in razvoj 
diabetične retinopatije. 
 

- Pozvali smo centre za presejenje diabetične retinopatije k vzpostavitvi informacijskega 
sistema, ki omogoča v obliki elektronskega kartona vnos strukturiranih podatkov z 
dokumentom Vzpostavitev infornacijskega sistema preventivnega programa presejanja za 
diabetično retinopatijo  in poziv presejalnim centrom k sodelovanju. 

 
- Opravili smo pregled VZS šifranata za področje oftalmologije. 

 
V sodelovanji ZZZS smo 

 

- Opredelili dejavnosti, za katere je možna izdaja trajnih napotnic. 
 

- Uvrstili smo atropin nizkih koncentracij na listo zdravil brez doplačila za zdravljenje 
kratkovidnosti.  
 

- Podali smo ugovor glede črtanja obračunavanja ortoptičnih storitev v splošni oftalmološki 
ambulanti, in ga označili kot grob poseg v osnovne pravice pacienta in strokovno delo 
ofatlmologov. 
 

- Podali smo indikacije za izvajanje ortoptičnih preiskav, OCT, NIR in red free 
 
 
 



RSK je ponovno izpostavil nekatere nepravilnosti, ki jih kljub sestankom in pisnim 
komunikacijam MZ in ZZZS niso odpravili: 

- obstoj VZS Okulistični pregled zaradi očal; okulistični pregled zaradi očal bi moral biti v sklopu 
osnovnega okulističnega pregleda. 

 

 

 


